

12 October 2020 2020 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai - UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: <u>Tabreed Announces Investor Calls for Fixed</u> Income Bond

الموضوع: <u>تعلن تبريد عن اجتماعات مستثمرين لسندات</u> دين ثابتة الدخل

Greetings,

Kindly be informed that National Central Cooling Company PJSC ("Tabreed"), the leading international district cooling developer based in the UAE, will launch a series of fixed income investor calls on 12 October 2020. An issuance by Tabreed of a Regulation S senior unsecured US dollar denominated bond with a tenor of between 7 and 10 years will follow, subject to prevailing market conditions.

The bond issuance will be underpinned by ratings issued by both Moody's and Fitch who rated Tabreed at "Baa3" and "BBB", respectively. Both ratings qualify Tabreed as "investment grade".

Tabreed's current intention is that the proceeds of the issuance of the bond will be used to fund acquisitions and/or for general corporate purposes.

تحية طيبة وبعد،،،

يرجى العلم أن الشركة الوطنية للتبريد المركزي (ش.م.ع) (تبريد")، المطور الدولي الرائد لتبريد المناطق التي تتخذ من دولة الإمارات العربية المتحدة مقرًا لها تعتزم إطلاق سلسلة من اجتماعات مستثمري الدخل الثابت بتاريخ 12 أكتوبر 2020. وسيتبع ذلك إصدار شركة تبريد لسندات ممتازة بدون ضمان مقيمة بالدولار الأمريكي ذات اللائحة S، بمدة استحقاق تتراوح بين 7 و 10 سنوات وفقًا لظروف السوق السائدة.

سيتم دعم إصدار السندات من خلال التصنيفات الصادرة عن كل من وكالتي موديز وفيتش اللتان صنفتا تبريد عند مستوى "Baa3" و "BBB"، على التوالي. يؤهل كلا التصنيفين شركة تبريد بـ "درجة تصنيف استثماري".

تهدف شركة تبريد حاليًا إلى استخدام عائدات إصدار السندات في تمويل عمليات الاستحواذ و/أو لأغراض عامة للشركة.

الميش جوست / Hamish Jooste مستشار قانوني عـــام / Chief Legal Counsel

تبريد تبريد tabreed الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع NATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY PJSC

مكاتب تبريد, مدينة مصدر, أبوظبي Tabreed Offices, Masdar City, Abu Dhabi